



AU PROTOKOLL NR 1 2017-2018

Datum/Tid: 2017-08-08 klockan 09.30 - ca 17.00
Plats: Lions kontor, Stockholm
Beslutande: GRO Mats Granath, IPGRO Mattias Öberg, VGRO Nils-Erik Borgström samt Controller Bengt Parkstam.

§ 1 **Mötet öppnas.**

GRO Mats Granath hälsar alla välkomna till AU 1.

§ 2 **Tillkommande ärenden och övriga frågor**

- a. Besök av IP
- b. Inbjudan av IP till RM 2019
- c. Brev från LC Pajala ang lögner o förtal

§ 3 **Fastställande av föredragningslistan**

§ 4 **Föregående protokoll AU-6/16–17.**

Protokollet läggs till handlingarna efter genomgång.

Föregående protokoll GR-1/17–18.

Protokollet läggs till handlingarna efter genomgång.

§ 5 **Inkomna rapporter**

- a. Jubileumskommittén - Bil 5
Genomgång och lades till handlingarna.
Det finns ca 1.7 milj att söka.
- b. Riksmöteskommittén - Bil 6
VGRO föreslog att riksmötesförhandlingarna skall ligga på en dag, för de delegater som bara vill vara med på den beslutande delen Riksmötet. GRO framförde att målsättningen bör vara två dagar med seminarier under fredagen. Mattias Ö tar med sig synpunkterna till riksmötes-kommittén.
- c. GMT - Bil 9
Genomgång och lades till handlingarna.
- d. Ungdomsverksamheten - Bil 7
Genomgång och lades till handlingarna.
- e. Conventionresan 2017 - Bil 8
Genomgång och lades till handlingarna.
- f. De Glömda Barnen - Bil 10, Bil 16
Genomgång och lades till handlingarna.



- g. Leo - Bil 11
AU önskar en plan på stöd och fokus på att hjälpa klubbarna i arbetet med att skapa LEO klubbar. Robyn H deltagar på GR 2.
- h. Hjälpkommittén - Bil 13
Genomgång och lades till handlingarna.
Komplettering på GR 2 avseende bidrag till översvämnings-katastrofen på Sri Lanka. GRO kontaktar Per Jansson.
- i. GLT - Bil 17
Genomgång och lades till handlingarna.
- j. Hjälpfonden - Bil 18
Genomgång och lades till handlingarna.

§ 6 Beslutskontrollen

Gicks igenom.

#AU beslutar att Annica Nordell läggs till i sändlista med kopia med anledning av ansvaret för utanordning.

§ 7 Ekonomi/ Budget

Föregående verksamhetsår visar ett positivt resultat. För innevarande år har det inte hänt så mycket ännu.

§ 8 GRO pärm

#AU föreslår att GR 2 fastställer den med möjlighet till årliga justeringar.

§ 9 Arbetet med distriktsindelningen – Bil 15

Mattias rapporterar från en fungerande grupp med en tydlig uppdelning på vem som gör vad. Brev/mail har gått ut enligt bilagan.

§ 10 RM 2019

Beslut på GR 1 att arrangörsklubben får 60 000:# för genomförande av RM i Västerås, enligt justerat protokoll GR 1.

#AU förslår att GR 2 även beslutar enligt MDRMK:s förslag.

§ 11 Arbetet med Sveriges Lions Miljöpris

Jan Eksvärd, LC Knivsta, är sammankallande för arbetsgruppen. Målsättningen är att priset första gången skall kunna delas ut vid RM 18 i Ronneby.

§ 12 Medlemskampanjen/PR plan 17-18

Arbetet fortsätter enligt PR-plan.

§ 13 Insamlingsmål Världslionsdagen den 8 oktober/ PR plan 17-18

#AU föreslår att GR 2 beslutar att insamlingsmålet är De Glömda Barnen och att insamlingsdagen är den 8 oktober.



- § 14 **PR plan 2017-2018 - Bil 12**
#AU föreslår att GR2 beslutar att fastställa PR-planen.
- § 15 **Implementering ny organisation GAT; GST/ GLT/ GMT**
IPGRO och GRO kommer vid GR 2 att ge information om GAT. VDG och ZO skall vara med.
- § 16 **Ny volontärverksamhet i MD**
MD GST Kia Carlsson jobbar med detta tillsammans Distrikts GST, målsättning är att komma igång innevarande år. Det planeras ett gemensamt möte i oktober.
- § 17 **Redovisning till Radiohjälpen**
Bengt P, Bengt L och GRO skall ha ett möte den 17 augusti för att sammanställa alla uppgifter Radiohjälpen begärt gällande ouppklarade projektredovisningar. Svar på frågor från Radiohjälpen skall skickas senast 31 aug och ev återbetalning senast 30 sept.
- § 18 **Arbetet med kontorets organisation och redaktörstjänsten**
Förslag på organisation måste fram nu under hösten, Bengt P och GRO jobbar vidare på frågan. Lämnar information vid GR 2.
VGRO tittar på hemsidans struktur i avseende vad som skall vara på "in- resp utsidan". Kommer med förslag på nästkommande AU.
- § 19 **Klargörande Barndiabetesfonden, möte**
GRO tar kontakt med Bernt Franzén om hur vi gör med från RM nyvald ledamot från Lions i Barndiabetesfonden.
- § 20 **Fråga om ny medlem i Euro Africa Committé.**
Mursal Isa är vidtalad och GR ställer sig bakom att han kommer att delta på EF i Montreux och delta på seminarium för Euro Africa Committé. Frågan om Svälten i Afrika kommer upp på mötet. Formellt beslut tas på GR 2.
- § 21 **Planeringen av NSR 2018 "Lions Forward in the Digital World"**
GRO och Bengt P svarar på frågor som kommit från arrangerande klubb.
Arbete med seminarier pågår. GRO kontrollerar när anmälan skall skickas ut, skall gå till samtliga medlemmar, formulär på hemsidan.
- § 22 **Planering av RM 18, AU 2**
AU 2 hålls i Ronneby 20- 21 oktober för möte med arrangören för RM 18 samt rapport från RM kommittén RM 17.



- § 23 **Information från GRO, IPGRO, VGRO och Controller**
GRO; är inbjuden till EF för presentation av Sri Lanka projektets implementering och resultat. GRO åker till Sri Lanka för både uppföljning av projektets implementering och översvämningskatastrofen.
IPGRO; deltagar RM kommittén, Arealeader för GST i Norden och Baltikum samt deltagar i arbetsgruppen för distriktsindelning
VGRO; fokus på VDG utbildning o kommande GR möte.
Controller; Bengt redovisar prel bokslut på GR 2,
- § 24 **Inför GR 2, i Gävle 25-27 augusti. Utbildning VDG/ ZO/ GAT/ LCI.**
Information från GRO till VDG och ZO, måste detaljplaneras.
Fredag em dialog med kommitté ordf om planen för verksamhetsåret,
- § 25 **Inför EF i Montreux –Bil 14**
På EF kommer ett förslag om att inrätta en Refugee Committee.
AU föreslår att GR beslutar att GRO får mandat att bifalla ett sådant förslag.
- § 26 **Tillkommande ärenden.**
a. Besök av IP 28-31 okt; program kommer från Mats. Information vid GR 2.
b. Inbjudan av IP till RM 2019; First Vice president Gudrun Yngvadottir är inbjuden till RM 2019.
c. Brev från LC Pajala; AU har mottagit brev från LC Pajala men konstaterar att detta är en angelägenhet för distriktet och berörda klubbar.
AU beslutar därför att lämna detta utan åtgärd samt överlämna handlingarna till DG för eventuell åtgärd.
GRO meddelar DG för distrikt 101P om AU:s beslut.
- § 27 **Övriga frågor.**
- § 28 **Mötets avslut.**

Mats Granath
GRO

Nils-Erik Borgström
VGRO Sekreterare

Mattias Öberg
IPGRO

Bengt Parkstam
Controller